



## 捐款表格 Donation Form

本人/機構願意捐款港幣

I / We would like to donate HK\$ \_\_\_\_\_

以支持樹賢基金的教育及環保活動。

in support of Surein Foundation's education and environmental preservation functions.

捐款人/機構名稱：

Name of Donor: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

電話 Tel: \_\_\_\_\_

傳真 Fax: \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_

### 捐款方式:

1.) 支票捐款 By Cheque:

請將抬頭「樹賢基金有限公司」的劃線支票，連同此填有個人基本資料的《捐款表格》  
郵寄至香港灣仔告士打道77號富通大廈7字樓樹賢基金有限公司收。

Please send a crossed cheque payable to “**Surein Foundation Ltd.**” along with this Donation  
Form to the Surein Foundation Ltd., at 7th Floor, Fortis Tower, 77 Gloucester Road, Wanchai, HK.

2.) 存入銀行 Deposit to Bank:

請將善款直接存入「樹賢基金有限公司」銀行戶口：匯豐銀行：741-098545-001  
並將銀行存款紀錄連同此填有個人基本資料的《捐款表格》傳真至：2115 9038 或  
電郵至：info@sf.org.hk

Please deposit the donation to “Surein Foundation Ltd.” bank account **HSBC: 741-098545-001**  
And send the bank-in slip with this Donation Form filled with your basic personal particulars  
via fax: 2115 9038 or e-mail: info@sf.org.hk

簽署 Signature

日期 Date

備註 Remarks:

慈善捐款滿港幣100或以上的收據，在香港可以申請扣稅。  
Charitable donation receipt will be issued for donations of HKD100 or above.  
It may be used for tax deduction in Hong Kong SAR.

閣下提供予本機構的個人資料只用作處理捐款、收據以及寄奉本基金會活動  
消息之用，本公司並會守秘。  
The personal data you provide to our Foundation is only used to process donations,  
receipts and mailing the latest news of the Foundation. They will be kept confidential.